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دیدگــــــاه
رفتار آماتورگونه در فوتبال

پس از کســر ۷ امتیاز گل گهرسیرجان از سوی کمیتــه 
انضباطی، باشگاه ها به شدت مراقب رعایت موارد قانونی از سوی 
رقبا هستند و در آخرین مورد فولادخوزستان نسبت به تعیین 
وضعیت نظام وظیفه 2 مدافع استقلال به کمیته انضباطی 
شکایت کرده است. همواره این بحث وجود داشته که برای 
انجام فوتبال حرفه ای نیاز به تفکر حرفه ای است. اگر چنین 
تفکری غالب نشود و نگاه های آماتورگونه را در فوتبال حرفه ای 
مشاهده کنیم مشکلاتی که گریبان فوتبال ایران را گرفته 
به پایان نخواهد رسید و تداوم خواهد داشت. ورود تفکرات 
حرفه ای به معنای برقراری نظم و انضباط در این سیستم است. 
با برقراری این نوع تفکر ضریب اشتباه به معنای واقعی کاهش 
می یابد و البته انتظار می رود متولی امر بتواند این نگاه را بر 
فوتبال حرفه ای حاکم کند. اگر امروز شاهد آن هستیم باشگاه ها 
ایرادهای مختلفی از هم می گیرند و به دنبال کسب نتایج ۳ بر 
صفر هستند نشأت گرفته از فضای آماتوری وارد شده در فوتبال 
حرفه ای است. تیم ها نمی توانند در زمین نتیجه بگیرند و برای 
آنکه امتیاز از دست رفته جبران شود به دنبال یافتن مواردی 
قانونی برای شکست رقبای خود هستند. دلیل توسل به 
عیب یابی از حریفان پیش نرفتن در چارچوب نظم است و اگر 
متولی امر بتواند تمامی امور را از صفر تا صد در قالب حرفه ای 
پیش ببرد دلیلی بر شکایت های متعدد باشگاه ها از یکدیگر 
وجود ندارد. افراد حاضر در فوتبال که سمت های مدیریتی 
دارند باید از آموزه های انضباطی، اجتماعی و اقتصادی تا حدود 
زیادی برخوردار باشند و آن را در مسائل مختلف اجرا کنند. با 
آگاهی لازم درباره موارد مختلف بسیاری از مسائل دارای شبهه 
برطرف می شود. مدیریت باید به شکلی باشد که با رفتن مدیری، 
مدیر جدید بتواند با همان تفکر پیش برود و توقفی در رشد و 
توسعه مجموعه پیش نیاید. اگر امروز شاهد اختلافات زیادی 
هستیم و شکایت متعددی صورت می گیرد به دلیل بی بند و 
باری اجتماعی و مدیریتی است و احترام مدنظر میان مدیران 
کمتر دیده می شود. بهتر است مسائل مختلف از سوی مدیران 
از زوایای مختلف سنجیده شود تا بسیاری اختلافات شکل 
نگیرد و در برخوردها توافقات سریع تر حاصل شود. حکم کمیته 
انضباطی درباره گل گهر سیرجان باعث اعتراض این باشگاه به 
کمیته استیناف شده و گفته شده شاید شکایت به رأی صادر 
 CAS شده در کمیته انضباطی فیفا و حتی دادگاه عالی ورزش
کشیده شود. بدون تردید تخلفی صورت گرفته و براساس 
آن کمیته انضباطی اعلام رأی کرده است. صحبت درباره 
مسائل حقوقی نیاز به تخصص دارد و نمی توان فارغ از آگاهی 
اظهارنظری کرد. افرادی که در کمیته انضباطی آرای مختلف 
را صادر می کنند افرادی عادی نیستند و قاضی القضات هستند. 
نمی توان تصمیم های کمیته انضباطی را زیرسوال برد و حتی 
اگر در کمیته استیناف شاهد رأی دیگری باشیم بازهم دلیلی بر 
این موضوع نیست. بهتر است به قاضیانی که آرای فوتبال صادر 
می کنند احترام گذاشت چون آنها برای صدور آرای خود ادله 

مستدل دارند. 

 تسنیم: سازمان لیگ فوتبال ایران اعلام کرد: »تا زمان 
ابلاغ رسمی از سوی نهادها و ارگان های مسئول به فدراسیون و 
سازمان لیگ، حضور تماشاگران در مسابقات فوتبال امکا ن پذیر 
نیست. از تمامی علاقه مندان به فوتبال می خواهیم برای 
مسابقات به ورزشگاه ها مراجعه نکنند. در صورتی که در 
هفته های آینده برای حضور تماشاگران از نهادهای مربوطه 
ابلاغیه ارسال شود، ساز و کار حضور تماشاگران با رعایت 

پروتکل های بهداشتی انجام خواهد شد.«
 ایسنا: علیرضا منصوریان در نشست خبری بعداز دیدار 
تیمش مقابل مس رفسنجان که با شکست ۳ بر صفر صنعت 
نفت آبادان همراه شد، اظهارکرد: با شرایط سختی به رفسنجان 
آمدیم و پس از آن اعلام کردند که مسابقه در سیرجان برگزار 
می شود و نصف تیم خود را در رفسنجان نگه داشتیم و شرایط 
آب وهوایی متفاوت بود. منصوریان با اشاره به اینکه نباید 
مسئولان شهر رختکن تیم را محلی برای عکس گرفتن تبدیل 
کنند، گفت: احتیاجی به عکس گرفتن نداریم، ما به مسئولانی 
احتیاج داریم که به ما کمک کنند. هواداران آبادانی به این تیم 
علاقه فراوانی دارند و با گذشت ۱۳ هفته از لیگ همانند یک 
تیم رها شده هستیم. توقع داریم به داد ما برسند و امیدواریم 

نوشداری پس از مرگ سهراب نباشد. 

فوتبــالداخلــی

 ژاوی هرناندس سرمربی تیم فوتبال بارسلونا پس از برد 
یک بر صفر شاگردانش در  در دیداری که بارسا ۱0 بازیکن 
اصلی اش را به دلیل ابتلا به کرونا در اختیار نداشت، به تمجید 
از دو مهره کلیدی آبی و اناری ها پرداخت که بیش ترین نقش 
را در برد این تیم داشتند. یکی از آنها مارک آندره تراشتگن 
دروازه بان آلمانی تیم بود و دیگری لوک دیونگ مهاجم هلندی 
که تنها گل بازی را زد. ژاوی گفت: نیمه اول بازی بسیار 
خوب بود. ما دیگر فهمیده ایم که چطور باید حمله کنیم. در 
نیمه دوم فشار حریف بیشتر شد اما مارک ما را نجات داد. 

من به طور خاص از عملکرد او و لوک دیونگ 
راضی ام. امشب نشان دادیم که بارسلونا 
یک خانواده است. لوک یک حرفه ای تمام 
عیار است، یک الگو برای همه اعضای تیم. 
همین طور مارک. آنها با وجود پایین تر بودن 
روحیه و اعتماد به نفس شان نسبت به همیشه، 

ناجی تیم شدند. به همین دلیل از 
آنها راضی ام. سرمــربی بارسلونا 
افزود: برای این پیروزی خیلی 
خوشحالی کردیم چون با حداقل 
امکانات بازی را بردیم. تعدادی از 
بازیکنان ما آماده نیستند و باید 

منتظر آماده شدن شان بمانیم. 
این پیروزی  شادی مضاعفی دارد 

و به نظرم این یک برد تاریخی و بسیار 
مهم است. 

بیــنالمــلل

امیررضاواعظآشتیانی
 مدیرعامل سابق استقلال 

عدم شکایت فدراسیون کشتی از انتقال فرنگی کار سابق 
تیم ملی، باعث شد وی با قراردادی ۳ ساله تا المپیک 202۴ 
پاریس صرفا در جهت رسیدن به مدال المپیک به عضویت 
صربستان درآید تا برخلاف برخی ورزشکاران در مسیر 
پناهندگی قرار نگیرد. علی ارسلان دارنده مدال های برنز 
بزرگسالان آسیا و برنز جوانان جهان و ۴ طلای آسیا در رده های 
نوجوانان و جوانان، چندی پیش به تابعیت صربستان درآمد. 
این اتفاق حواشی زیادی را در ایران به دنبال داشت و بسیاری 
از قهرمانان و کارشناسان کشتی، با انتقاد از نحوه انتخاب 

ملی پوشان »فرنگی« توسط محمد بنا طی سال های اخیر، این 
سیاست ها را عامل ناامیدی ارسلان برای رسیدن به تیم ملی و در 
نهایت تغییر تابعیت وی دانستند. ارسلان با حضور در فدراسیون 
کشتی با علیرضا دبیر دیدار و گفت وگو کرد و وی را در جریان 
برنامه های خود در صربستان قرار داد. مباحث مطرح شده در 
این دیدار حاکی است، قرارداد ارسلان با فدراسیون کشتی 
صربستان در مرحله نخست تا المپیک 202۴ پاریس است و 
وی قرار است در اولین گام برای این کشور در مسابقات قهرمانی 
اروپا که فروردین سال آینده برگزار می شود، کشتی بگیرد. 

فدراسیون کشتی ایران نیز برای اینکه ارسلان شانس حضور 
در المپیک و رسیدن به رویای مدال المپیک را داشته باشد، با 
عدم شکایت، مانع حضور او در تیم صربستان نشده تا با این اقدام 
منطقی از پناهندگی سیاسی وی مانند چهره هایی چون سعید 
ملایی؛ جودوکار سابق ایران که حواشی تلخ زیادی را به دنبال 
داشت، جلوگیری کند. صرب ها از مدت ها پیش به دنبال جذب 
ارسلان بوده اند و از آنجا که وی آخرین بار در سال 20۱۸ در 
رویداد رسمی قهرمانی امیدهای جهان برای ایران به میدان 
رفته بود، با گذشت ۳ سال از این اتفاق، وی مشکلی برای حضور 
در تیم ملی صربستان نداشت. ارسلان در سال 202۱ در دو 
تورنمنت بلغارستان و صربستان برای ایران به روی تشک رفت 

که در هر دو رویداد به عنوان قهرمانی رسید.

چرا »علی ارسلان« پناهنده نشد؟

آرمان ملی: در پایان رقابت های هفته سیزدهم لیگ برتر که 
روزگذشته برگزار شد تیم استقلال مقابل آلومینیوم متوقف شد، 
اما تیم های سپاهان و پرسپولیس حریفان خود را شکست دادند.

 توقف استقلال 
تیم استقلال دیروز مهمان آلومینیوم در اراک بود که این 
مسابقه با گل لحظات پایانی میثم مجیدی، تساوی یک بر یک 
به پایان رسید. بازی متعادل آغاز شد ولی تصمیم بحث برانگیز 
اشکان خورشیدی و اعلام پنالتی در صحنه ای مشکوک، استقلال 
را دقیقه هجدهم پیش انداخت. بعداز این گل آلومنیویم کوشید 
تا گل خورده را خیلی زود جبران کند. در ادامه بازی به تعادل 
کشیده شده و به جز یک موقعیت تک به تک آلومینیوم در اواخر 
نیمه نخست، شاهد اتفاق ویژه ای نبودیم تا ۴۵ دقیقه اول با برتری 
شاگردان مجیدی به پایان برسد. برای نیمه دوم هر دو مربی دست 
به تغییر ترکیب خود زدند. خطیبی هوشمند را به میدان آورد و 
مجیدی با خارج کردن رمضانی، فرصتی ۴۵ دقیقه ای را رضاوند 
داد. اگر چه بازی بیشتر متعادل و پربرخورد دنبال می شد اما تیم 
میزبان حملات با برنامه تری را شکل داد. بیشتر زمان مسابقه به 
خطاهای متعدد و تعداد بالا کارت زردهایی گذشت که خورشیدی 
برای کنترل بازی از آن استفاده کرد. در وقت های تلف شده جریان 
بازی به شکلی بود که بعید به نظر می رسید تغییری در نتیجه ایجاد 
شود اما میثم مجیدی تعویض طلایی رسول خطیبی شد و بازی را 

با شوت پردقت خود به تساوی کشاند. 
 صحبت های مجیدی 

فرهاد مجیدی سرمربی استقلال پس از پیروزی یک بر صفر 
تیمش مقابل آلومینیوم اراک اظهارکرد: آلومینیوم در دقایق 

پایانی به گل رسید و ما 2 امتیاز حساس را از دست دادیم. مجیدی 
در اعتراض به حضور تماشاگران در استادیوم گفت: ۵00 تماشاگر 
در استادیوم وجود داشت. اگر بازی بدون تماشاگر است، این افراد 
نباید باشند. این  افراد از کجا می آیند؟ ما در دقایق پایانی پیروزی را 
از دست دادیم. به نظر من فضای بدی در استادیوم بود و هیچکس 
هم نظارت نمی کند. کسی هم به این افراد تذکر نمی دهد و هر 
چه خواستند گفتند. من با مدیریت باشگاه صحبت می کنم که 
ما هم لیدرهای خودمان را بیاوریم تا ما را تشویق کنند. او درباره 
عملکرد فنی استقلال و اینکه در کانال های هواداری از عملکرد 
تیم استقلال انتقاد می شود، خاطرنشان کرد: من به کانال کاری 
ندارم. من و شما نباید این نظرها را مدنظر داشته باشیم. این نشان 
می دهد که شما یک خبرنگار آماتور هستند و نشستید تا کانال های 
هواداری چه می گویند. سوال شما با استناد به کانال های هواداری 

بود. من و کادرم تصمیم می گیریم که چطور بازی کنیم. 
 برد سپاهان 

در چارچوب رقابت های هفته سیزدهم لیگ برتر فوتبال، 
تیم های شهرخودرو و سپاهان در ورزشگاه ثامن الائمه مشهد به 
مصاف یکدیگر رفتند که این دیدار در نهایت با پیروزی 2 بر صفر 
سپاهان به پایان رسید. سپاهان در شرایطی در ورزشگاه ثامن 
مشهد به مصاف شهرخودرو می رفت که ۳ بازی قبلی خود را باخته 
بود و برای بازگشت به شرایط روحی و روانی مطلوب نیاز مبرمی 
به ۳ امتیاز این دیدار داشت. بازی همان طور که انتظار می رفت 
با بازی بسته و دفاعی شهرخودرو همراه بود و سپاهان که بازی را 
هجومی آغاز کرده بود در نیمه اول به زحمت موفق به بازکردن 
دفاع چند لایه تیم قعرنشین و ایجاد یکی دو موقعیت جدی شد. 

در نیمه دوم با تغییرات تاکتیکی که در سپاهان به وجود آمد 
روند این تیم هجومی تر شد و حملات پردامنه این تیم پس از 
به ثمر ننشستن چندین موقعیت، بالاخره در دقیقه 6۷ با ضربه 
سر فرشاد احمدزاده به بار نشست. سپاهان که پس از این گل 
به وضوح با استرس کمتری به بازی ادامه می داد از جلوکشیدن 
میزبان استفاده کرد و بازهم موقعیت های خطرناکی روی دروازه 
شهرخودرو خلق کرد که حاصل آنها تنها یک گل دیگر بود که 
توسط شهریار مغانلو، مهاجم تعویضی این تیم به ثمر رسید. 
سپاهان با پیروزی 2 بر صفر در این دیدار همچنان خود را در جمع 

مدعیان نگه داشت. 
 صحبت های نویدکیا 

محرم نویدکیا، پس از برتری 2 بر صفر تیمش برابر شهرخودرو 
اظهارکرد: به نظر من نیمه نخست بازی نسبتا معمولی از سمت 
ما ارئه شد. آنها در نیمه نخست دفاع خوبی داشتند و فضاها 
را کاملا پوشش دادند و اجازه بازی سازی به ما ندادند. او ادامه 
داد: ما موقعیت هایی داشتیم و توپ و میدان دست ما بود اما 
فرصت های مان در نیمه نخست زیاد نبود. طبیعی بود که بازیکنان 
ما به خاطر ۳ باخت اخیر تحت فشار بودند. در رختکن به بازیکنانم 
گفتم که نیاز به عجله و بازی استرس نیست و با خیالی راحت در 
زمین حاضر شوند. بازیکنان با قدرت و آرامش بیشتری در زمین 
حاضر شدند. سرمربی سپاهان در پایان گفت: من هیچوقت درباره 
داوری صحبت نمی کنم و این بازی هم شامل این مساله می شود. 

 برد پرسپولیس
تیم فوتبال پرسپولیس در ورزشگاه آزادی از ساعت ۱۷ میزبان 
تیم فوتبال تراکتور بود که این دیدار در نیمه دوم با نتیجه 2 بر 
یک به سود پرسپولیس تمام شد. 2 تیم در دقایق نخستین بازی 
موقعیت سازی کردند و پرسپولیس در دقیقه ۱0 توسط عیسی 
آل کثیر به گل زودهنگامی رسید. تی تی ها روی همکاری سامان 
نریمان جهان و بابایی در دقیقه 2۵ به گل تساوی رسیدند. دو تیم 
بازی خوبی ارائه دادند، 2 دقیقه وقت اضافه برای نیمه اول در نظر 
گرفته شد که در نهایت بازی در این نیمه با تساوی یک بریک تمام 
شد. پرسپولیس در شروع نیمه دوم 2 تعویض داشت، این تیم 
بازی هجومی تری ارائه داد و در دقیقه ۵۵ توسط نعمتی به گل دوم 
رسید. پیام حیدری روی خطای قادری در محوطه جریمه تراکتور، 
پنالتی برای پرسپولیس اعلام کرد که ترابی پشت توپ ایستاد ولی 
نتوانست دروازه اخباری را باز کند و گل سوم تیمش را به ثمر 
برساند. پرسپولیس بازی مالکانه انجام می داد، بازی تا دقیقه ۷6 با 
نتیجه دو بر یک به سود پرسپولیس پیش رفت. تراکتوری ها برای 
رسیدن به دروازه پرسپولیس تلاش زیادی کردند. داور چهار دقیقه 
وقت اضافه اعلام کرد، در این دقایق پیام حیدری بازیکنان دو تیم 
را به آرامش دعوت کرد و در نهایت این دیدار با پیروزی 2 بر یک 

به سود پرسپولیس به اتمام رسید.
 سایر دیدارها 

در دیگر دیدارهای روزگذشته مس در رفسنجان با ۳ گل 
صنعت نفت آبادان را شکست داد. نفت در مسجدسلیمان با 2 
گل از گل گهر شکست خورد. ذوب آهن با یک گل فجرسپاسی را 
شکست داد. تقابل تیم های هوادار و نساجی هم با تساوی بدون 
گل به پایان رسید.  تیم های فولاد و پیکان به تساوی یک بر یک 

رضایت دادند.

برد سپاهان مقابل »تراکتور« در هفته سیزدهم لیگ برتر

توقف استقلال؛ برد »پرسپولیس« 

مربی سابق تیم ملی گفت: کسانی که حاشیه های ایجاد شده 
برای مهدوی کیا را دنبال می کنند نرمال نیستند به نظرم در 

این زمینه گناه کبیره صورت نگرفته است؛ موضوع 
یک مساله شخصی است زیرا مهدوی کیا قطعا با 

فدراسیون فوتبال هماهنگ بوده است. 
 مهدوی کیا 

حسین فرکی در خصوص اتفاقاتی که برای مهدی 
مهدوی کیا پیشکسوت فوتبال در چند وقت 

اخیر رخ داده است؛ اظهارداشت: مهدوی کیا 
چندین سال شاگرد من بوده و ما حتی با 
یکدیگر هم بازی بودیم شاید یکی از دلایلی 
که باعث شد این اتفاقات برای وی بیفتد 
خودش است زیرا مهدوی کیا در فوتبال 
ایران یک استثناست و از لحاظ اخلاقی 
و فنی یکی از بهترین هاست او سال ها 
برای تیم ملی زحمت کشیده و چون 
وی بسیار محبوب بوده و به همین 

دلیل برایش بیشتر داستان درست 
می کنند. وی ادامه داد: کسانی که این 

مسائل را دنبال می کنند نرمال نیستند 
به نظرم گناه کبیره صورت نگرفته است 

موضوع یک مساله شخصی است زیرا مهدوی کیا قطعا با 
فدراسیون فوتبال هماهنگ بوده است. 

 تیم ملی 
فرکی در خصوص اینکه تیم ملی در آستانه صعود به 
جام جهانی 2022 قطر است، افزود: من قبل از شروع 
مرحله دوم مقدماتی جام جهانی گفته بودم که تیم ملی به 
جام جهانی صعود خواهد کرد زیرا ما با این پتانسیل بازیکن 
نباید مشکلی برای صعود داشته باشیم که 
خوشبختانه این اتفاق هم در خال رخ دادن 
است. مربی سابق تیم ملی در خصوص 
بازگشت طارمی به لیست تیم ملی بیان 
داشت: این اتفاق اتفاق خوبی است زیرا 
تیم ملی نیاز به طارمی دارد البته بازهم 
می گویم این مساله هم چیز عادی بود 
که مانند داستان مهدوی کیا زیاد به 

آ ن پرداخته شد. 
 لیگ برتر 

وی درباره اینکـــه چــه تیم هایی 
مدعی قهرمانی در لیگ برتر هستند، 
خاطرنشان کرد: جدول نشان می دهد 
شانس سه تیم برای قهرمانی در این 

فصل از سایر تیم ها بیشتر است پرسپولیس، استقلال و سپاهان 
مثلث قهرمانی خواهند بود و بعید است تیمی بتواند به غیر از 
اینها شانس داشته باشد. فرکی در خصوص اینکه مربی هر سه 
تیم مدعی قهرمانی شاگرد وی بوده اند، افزود: هم فرهاد، هم 
یحیی و هم محرم در تیم ملی شاگرد من بودند و این اتفاق 
بسیار خوشحال کننده است که این نسل از فوتبال ما پیشرفت 
خوبی داشته اند ما هشت سال در رده های مختلف تیم ملی در 
کنار اینها بودیم و موفقیت آنها به جذابیت لیگ می افزاید البته 
با هیچ کدام از آنها در تماس نیستم اما هر وقت مشورت بخواهند 

به آنها کمک خواهم کرد. 
 مربیگری سرخابی ها 

فرکی درباره اینکه آیا بعداز گذشت این همه سال، حسرت 
مربیگری در استقلال و پرسپولیس را نمی خورد؛ اظهارداشت: 
هیچ وقت حسرت آن را نخورده ام زیرا شرایطش برای هر دو تیم 
برای من به وجود آمد. مرحوم منصور پرحیدری برای استقلال 
و سردار رویانیان برای پرسپولیس با من تماس گرفتند اما چون 

درگیر فولاد و سپاهان بودم نتوانستم بروم. 
 جادوگری

مربی سابق تیم ملی در خصوص بحث جادوگری در فوتبال 
ایران خاطرنشان کرد: من چون خودم هیچ وقت دنبال این 
مسائل نبودم اشراف کامل در این موضوعات ندارم این گونه 
مسائل با ورزش همخوانی ندارد چون خرافات است و کسی 
نباید دنبال این مسائل باشد در آخر هم باید بگویم کاش هرچه 
زودتر تماشاگران به ورزشگاه ها بیایند چون جذابیت فوتبال به 

وجود تماشاگر است. 

حسین فرکی: 

»مهدوی کیا« گناه کبیره نکرده است! 

     نمایش 
با وجود نمایش بد رئال مقابل ختافه ، ستاره 36 ساله 
این تیم یعنی لوکا مودریچ یک بازی عالی دیگر را نشان 
داد. مودریچ یکی از مهمترین ارکان موفقیت رئال در 
سال های اخیر بوده و در این سن و سال نشانه ای از افت 

در بازی او دیده نمی شود.

     رونمایی
بالاخره از خرید جدید باشگاه بارسلونا در نیوکمپ 
رونمایی شد. فران تورس، این ستاره اسپانیایی در این 
مراسم معارفه خود از حضور در بارسا ابراز خوشحالی 
کرد. این خرید جدید بارسلونا سالانه 5.5 میلیون یورو 

حقوق دریافت خواهد کرد.

             ازدواج فوتبالی 
بازی در پرسپولیس،  مهدی شریفی که سابقه 
سپاهان و تراکتور را دارد، جشن عروسی خود را به 
شکلی جالب و با حضور نزدیکان خود برگزار کرد. نکته 
جالب اینکه همسر مهدی شریفی، دختر فرهاد کاظمی 

سرمربی باسابقه فوتبال ایران است.

ت
شــ

سنو
عک

در روزهای گذشتــه صحبت هایی مبنی بر 
تعویق انتخابات کمیتـــه ملــــی المپیک 
شنیده شد. سعید فائقی معاون اسبق سازمان 

تربیت بدنی در این خصوص صحبت کرد. 
انتخابات  تعویق  نظر شما درباره   

کمیته ملی المپیک چیست؟
 برگزاری مجمع کمیته ملی المپیک منوط به 
برگزاری مجامع فدراسیون های المپیکی دارد 
و اگر این مجامع به موقع برگزار شود، انتخابات 
کمیته ملی المپیک هم در همان تاریخ اعلام 
شده برگزار خواهد شد. در اساسنامه کمیته 
ملی المپیک آمده یکماه بعداز المپیک مراحل 
انتخابات انجام شود؛ اما به خاطر اینکه انتخابات 
فدراسیون های المپیکی به تعویق افتاد این 
اتفاق انجام نشد. حالا اگر انتخابات این ۱0 
فدراسیون در دی ماه برگزار شود انتخابات 
هم در تاریخ خود برگزار خواهد شد. تعویق 
انتخابات اثر منفی دارد به خصوص اینکه سال  
آینده بازی های آسیایی هانگژو، المپیک جوانان 
را پیش رو داریم و ضمن اینکه المپیک هم 
در این دوره سه سال است، بنابراین ورزش 
نباید به سمت بلاتکلیفی برود. از طرف دیگر 
کمیته بین المللی المپیک و فدراسیون های 
جهانی بیکار ننشسته اند که پیگیر برگزاری 
انتخابات کمیته ملی المپیک ایران باشند؛ آنها 
در شرایطی حساس می شوند که یک نفر از 
داخل طرح شکایت کند و پس از آن به موضوع 
رسیدگی می کنند. اگر فدراسیون های جهانی 
و کمیته بین المللی المپیک به این مسائل ورود 

کنند قطعا تبعات بدی برای ما دارد. 
 درباره ادغام بودجه وزارت و کمیته 

ملی المپیک چه نظری دارید؟
 سال هاست که کمیته ملی المپیک ردیف 
بودجه مستقل با سازمان تربیت بدنی دارد و 
من نمی دانم چرا الان باید چنین تصمیمی 
گرفته شود. این کار بیشتر لقمه را دورگردن 
چرخاندن است چرا که از گذشته تاکنون 
سازمانی که بودجه مستقل داشته و ذی حساب 
دارد چرا باید ابتدا بودجه به وزارت خانه برود 
و بعداز آن به کمیته ملی المپیک برسد. من 
فکر می کنم چون صالحی  امیری ارتباط خوبی 
با رئیس سازمان برنامه و بودجه داشت این 
مساله را به وجود آورده اند، البته که امیدوارم 
این حدس من اشتباه باشد و چنین چیزی اصلا 
مطرح نباشد چرا که اصلا به نفع ورزش ایران 
نیست. هیچ کس منکر ارتباط نمی شود، به هر 
حال رئیس یک سازمانی ارتباط خوبی دارد 
و می تواند با رایزنی تخصیص بودجه را زودتر 
از موعد مقرر بگیرد. این موضوع اتفاقا به نفع 

ورزش ایران است. 

گفـــتوگـــو

 نامه بازنشستگی »مرادی« 
هنوز ابلاغ نشده است

تسنیم: با وجـود اخباری که حکایت از 
بازنشستگی رئیس فدراسیون وزنه برداری 
دارد، علی مــرادی هنوز چنین نامه ای را 
دریافت نکرده است. طی روزهای گذشته 
اعلام شد که حکم ماموریت علی مرادی در 
فدراسیون وزنه برداری به دلیل بازنشستگی 
تمدید نخواهد شد و به همین دلیل از سوی 
وزارت ورزش سرپرست جدید انتخاب می شود 
و تا زمان برگزاری مجمع انتخاباتی مسئولیت 
وزنه برداری را برعهده خواهد داشت. فدراسیون 
وزنه برداری تاکید می کند که هنوز حکم 
بازنشستگی علی مرادی به فدراسیون ابلاغ 
نشده است. تا زمانی که حکم بازنشستگی به 
علی مرادی ابلاغ نشود، وی به کارش ادامه 

خواهد داد. 

خارجازمستطیلسبز

پیشکسوت فوتبال مصر: 
 »کی روش« آرزوهای ما 

را به  باد داد 
مصاحبه کارلوس کی روش، سرمربی تیم ملی 
مصر خشم و انتقادات پیشکسوتان و فوتبال 
دوستان مصری را به همراه داشته است. کی روش 
که به تازگی در جام اعراب ناکام ماند در آستانه 
حضور مصر در جام ملت های آفریقا گفت: هدف 
اصلی ما صعود به جام جهانی است و براساس 
توافقی که با فدراسیون فوتبال مصر کردم هدف 
ما قهرمانی در جام ملت های آفریقا نخواهد 
بود. احمدحسن بازیکن سابق تیم ملی مصر و 
باشگاه های الاهلی و الزمالک اظهارکرد: اظهارات 
کی روش ما را از نتیجه گیری در جام ملت ها 
ناامید کرد. این حرف ها بسیار عجیب و غیر قابل 
فوتبال  آقای  مصر  تیم ملی  است.  پذیرش 
آفریقاست و اگر با یک نفر هم بازی کند برای 
رسیدن به قهرمانی در جام ملت ها می جنگد. 
فدراسیون فوتبال چگونه مربی انتخاب کرده 
که قرار است فقط به جام جهانی برسد و هیچ 
هدف دیگری ندارد؟ چطور ممکن است تفکر 
بازیکنان را به این سمت ببرد که در جام ملت ها 
حضور افتخاری داریم. وی افزود: کی روش همه 
آرزوها و رویاهای ما را به باد داده و این اظهارات 
قابل پذیرش نیست. اینکه گفته سعی می کنیم 
عملکرد خوبی داشته باشیم حرف های تشریفاتی 
و بی فایده است. وقتی می گوید هدف ما قهرمانی 
نیست چطور باید به این تیم امید داشته باشیم؟ 

خـــبر

سعید فائقی: 
 ورزش نباید 

 به سمت بلاتکلیفی 
برود


